Meervouden op -en:
Je kunt op verschillende manieren een meervoud maken en schrijven. De tweede manier is door -en toe te voegen aan het einde van het woord in het enkelvoud.
Voorbeelden:
Planten
Flessen
Kaarsen
Schoenen
Straten
We plakken de –en meteen aan het woord vast. Soms moet je wel de medeklinker verdubbelen (fles – flessen) om de juiste uitspraak te houden. Soms moet je ook een klinker weglaten (straat – straten) om de juiste uitspraak te houden. 
Let op!
Veel enkelvouden die eindigen op een –s, houden in het meervoud ook een –s. Er zijn echter ook woorden waarbij die –s in de –z verandert. 
Voorbeelden:
Mars – marsen
Heks – heksen
Advies – adviezen
Hals - halzen
Let op!
Er zijn woorden die in het enkelvoud eindigen op een –f. Vaak verandert deze –f in een –v in het meervoud. 
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Staaf – staven
Neef – neven
Kloof - kloven
